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Plats och tid: Zoom möte kl. 14.00-17.00 
Beslutande: Se separat deltagarlista 

 
 

Övriga deltagande: Se separat deltagarlista 
 
 
 
 
 

Utses att justera: Gunnel Laine  

Justeringens plats 
och tid: 

 

Sekreterare:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 

Paragrafer: 
 

1-10 

Ordförande:  
……………………………………… 
Nils-Gunnar Wenhov 

Justerande:  
……………………………………… 
Gunnel Laine 

 
……………………………………… 
 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ: Kommunala pensionärs- och handikapprådet (KPHR) 

Sammanträdesdatum: 2021-02-18 

Anslags uppsättande:  Anslags nedtagande:  

Protokollets 
förvaringsplats: 

Kommunkontoret, Vård- och omsorgsförvaltningen 

Underskrift:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
  
  
 

 
 
§ 1.  
Mötets öppnande och val av ordförande 
Ordförande Nils-Gunnar Wenhov hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
Rådsledamot Göran Nilsson har avlidit, Lennart Samuelsson framför väl valda ord och 
rådet håller en tyst minut för Göran. 
 
§ 2  
Närvarande 
Upprop av närvarande ledamöter. Föredragande gäster Ida Björkman och Eva Hult, 
vård– och omsorgsförvaltningen deltog under hela mötet. Martin Hansson och Thomas 
Idenäs föredrog § 6 h. 
  
§ 3 
Val av justerare 
Till justerare utsågs Gunnel Laine 
 
§ 4 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 5 Föregående protokoll 
Godkändes, punkter för uppföljning finns under §6. 

 
§ 6 
Frågor från medlemsorganisationer 
a) Nära vård (Ida Björkman, förvaltningschef Vård och omsorg)  

Presentation av Ida, diskussion i mindre grupper utifrån frågeställningarna;  

- Vad betyder NÄRA för dig? 
- Tänk på en person i din närhet som skulle gynnas av Nära vård? 

b) Information om Covidläget och vaccinationer i Kinda 

Ingen pågående smitta i Kindas verksamheter nu. Vaccinationer pågår och Ida 

redogjorde för fas 1 och 2 gällande vaccinering. Idag är så gott som samtliga 
brukare på särskilt boende för äldre vaccinerade. Kommunen samarbetar med 

regionen i att få till stånd vaccinationen. 

c) Riktlinje för beslut och utförande SoL och LSS inför revidering. 

Nytt erbjudande har gått ut till samtliga ledamöter i KPHR att komplettera tidigare 

synpunkter. Revidering kommer att ske av VoF under våren och KPHRs synpunkter 

beaktas.  

d) Ny samverkansform mellan VoF och FUB  önskas samt information om nya 

dagverksamheten (se KPHR oktobermötet).  

FUB vill ha en aktiv samverkan för att utveckla samarbetet. Nämnden har uppdragit 

åt förvaltningen (VoF) att kartlägga funktionsstöds verksamhetsområde utifrån 

ekonomiska- och kvalitetsparametrar under 2021. Tjänstemän är nyligen utsedda för 
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uppdraget.  

FUB informerar att en engångsersättning utbetalats 2020, FUB önskar att det 
statsbidrag maximeras 2021 liksom 2020 och på det viset kommer gruppen tillgodo. 
Information om ny dagverksamhet kommer framöver, just nu är verksamheten i ett 

chefsbyte men förvaltningen återkommer med mer information framöver. 

 

e) Kinda gård, skrivelse gällande förändring av matdistribution Kinda gård skickad till 

VON och SBN. 
Eva Hult Äldreomsorgschef berättar om Kindagårds matsal och bakgrunden till att 

man inte serverar mat. Mat distribueras enligt ordinarie sätt som gäller för alla som 

bor i eget boende och behöver få hemleverans av mat. Rådet saknar den sociala yta 

som det inneburit att inte ha en gemensam matsal och befarar att det lett till ökad 

isolering. 

 

f) Kinda gård, önskar hyresfrihet när förening anordnar sociala aktiviteter för boende 

och allmänhet. 
En taxa finns fastställd i kommunfullmäktige gällande Taxor och avgifter 2021, med 

reducerad avgift för föreningar. 

Eva Hulth berättar att när vi kommun och förening/ar gemensam kommer överens 
om aktiviteter för tex seniorer behöver vi hitta gemensamma lösningar gällande 

lokaler, vid överenskommelse om aktiviteter har kommunen möjlighet att upplåta 

lokal utan extra kostnad för medverkande förening/ar. 

 

g) Äldreomsorgsplan, hur kan KPHR vara delaktig tidigt i arbetet? 
Christer Segersten berättar om Äldreomsorgsplanen (som är ett faktaunderlag för 

det fortsatta planeringsarbetet) och hur politiken ser på behovet att planera inför 

framtidens äldreomsorg. Vård- och omsorgsnämnden har ett uppdrag att göra en 

fördjupad utredning, frågan är även kopplad till andra utvecklingsområden såsom 

Nära vård och utvecklingen av Kinda Vårdcentral till att bli ett Vårdcentrum. Ida B 

pekar på koppling till samhälle i stort, arbete sker genom samarbete mellan 

samhällsbyggnadsnämnden och vård- och omsorgsförvaltningen. Önskan är att vara 
i dialog med KPHR i det fortsatt arbete i att skapa framtida Äldreomsorg. Förslag att 

formera fokusgrupp, Majlis Johansson tar fram ett förslag på deltagare och meddelar 

KPHRs sekreterare Margrit Hensler. 

 

h) Kindahus krav på Parkeringsapp (Kindahus)  

Martin Hansson , Kinda hus och Thomas Idenäs för parkeringsbolaget berättade om 

varför man infört parkeringsavgift på Kinda hus parkeringar och hur man kan betala 
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med hjälp av app eller med ett SMS. Sedan SMS införts har Kinda hus inte fått 

ytterligare klagomål. 

i) KPHR Reglemente 

KPHRs sekreterare sammankallar till möte för att ta fram ett nytt Reglementet för 

KPHR. 
 

j) Budget 2021, vad innebär budgeten, vilka besparingsåtgärder/förändringar innebär 

budgeten? Beslut om besparingskrav tas på respektive nämnderna den här 

månaden och/eller nästkommande. Det ligger ett besparingskrav på totalt 8,8 

miljoner för kommunen. Planen är att klara detta genom effektiviseringar, inte genom 

att ta bort någon verksamhet. 

 
k) Budget 2022, information och dialog önskas 

Budgetdialog är påbörjad med grunddata och utifrån hur befolkningsbilden ser ut. 

Nästa tillfälle är 2 mars, kommande vecka får kommunen besked från SKR hur 

skatteintäkterna ser ut, den ligger till grund för kommunens planering. I och med 

detta går budgetarbetet igång. Målet är att budget ska beslutas i juni, innan 

midsommar. KPHR önskar se förslag till budget innan beslut tas. Ordförande 

framhåller att rådets medlemsorganisationer alltid är välkomna att lämna önskemål 

och synpunkter inför budgetarbete via KPHR. 

§ 7  
Rapport från nämnderna 
Kommunstyrelsen – Christer Segersten 
Positivt bokslut för kommunen, vilket gör att man kan reglera det underskott som 
tidigare budgetår genererat. Kommunen kan även sätta av en reserv till kommande år. 
Ett av skälen till överskottet är de extra statliga bidrag som kommit som ett 
engångstillskott med anledning av pandemin. 
 
Vård- och omsorgsnämnden – Ida Björkman 
Nämnden har gjort ett bra resultat, ett underskott på en halv miljon. Några anledningar 
är att nämnden fått statliga bidrag i kombination med svårighet att rekrytera vissa 
funktioner och att vissa verksamheter stängts ned pgav pandemin. Kommande år 
kommer en äldreomsorgssatsning med hjälp av riktat statsbidrag till att utveckla vård-
och omsorg.  
 
Bildningsnämnden – David Wenhov 
Bildningsnämnden har ett arbete att bidra till låg arbetslöshet, en effekt av minskad 
arbetslöshet kan även bidra till att behovet av ekonomiskt bistånd minskar.  

 
 Samhällsbyggnadsnämnden – Mikael Österlind 
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 Brister i räddningstjänstens lokaler finns. Stationsområdet, ett förslag tas fram för att 
 fräscha upp området och KPHRs tidigare angelägenhet om toalett i området finns 
 med i planeringsarbetet. Alla i samhället ska ha tillgång till internet och behovet av att 
 utveckla tillgången till fiber finns. Solceller undersöks, om det går att ha i kommunens 
fastigheter  verksamheter såsom Sjögatan och Värgårdsskolan.  

 
§ 8 
Övriga frågor  
Inga övriga frågor 

 
§ 9 
Kommande möten och beredning 
KPHR 8/4, beredning 22/3 
 
§ 10 Avslutning 
Ordförande tackar för bra möte och förklara mötet avslutat. 


